

國立中央大學外籍學生獎學金 112-1 學習表現審核表暨 112-2 申請表

**Appraisal Form of the 2023 Fall Semester &
Application Form of the 2024 Spring Semester for NCU Scholarship**
(International Students who enrolled in 2023 Fall / applying for resumption in 2024 Spring)

說明 Instruction

1. 申請者請先填寫個人資料後，請將學習表現審核表繳交至其指導教授/系所主管。
Applicants should fill in the personal information below. Once completed, please collect stamp from your Department / Graduate Institute and submit it to your advisor/chairman.
2. 指導教授/系所主管填寫完審核表之後，敬請指導教授/系所主管彌封審核表並轉交給申請者。申請者連同其他申請資料，繳交至國際事務處。

After examination from your advisor/chairman, please ask the advisor/chairman to seal the application form in an envelope and give it to the applicants. Applicants should submit it along with other required documents to Office of International Affairs of National Central University.

學生個人資料 Personal Information

中文姓名 Chinese Name		學號 Student ID No.	
英文姓名 Name In English		系所 Department	
電子郵件 E-Mail		手機號碼 Cell Phone No.	
系所核章 (Official Stamp of your Department/ Graduate Institute) 請系所勾選申請者學分修習狀態並核章。		<input type="checkbox"/> 本學期 已 修習兩門與其專業科系相關課程 <input type="checkbox"/> 本學期 未 修習兩門與其專業科系相關課程 <input type="checkbox"/> 申請者已完成系所畢業條件之相關課程 系所核章：_____	

審核資料

出席狀況： 從未缺席 偶爾缺席 時常缺席 未曾出席

學習表現： 良好 尚可 不佳 差

其他說明：_____

審核老師簽名：_____ 審核日期：_____